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IZVADAK 
IZ ZAPISNIKA S 32. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA 

 
32. sjednica Gradskog vijeća Grada Ivanić-Grada održana je dana 20. studenoga 
2024. godine s početkom u 16:30 sati u Spomen domu Alojz Vulinec, Beliceva 1, 
Ivanić-Grad. 
 
Bilješke vodi Matea Rešetar – viša stručna suradnica za poslove Gradskog vijeća i 
Gradonačelnika 
 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: 
Željko Pongrac, Željko Brezovečki Brzi, Slaven Barišec, Ivica Kozjak, Irena Fučkar, 
Milica Piličić, Mirna Češković, Aleksandra Toth, Lovorko Matković, Tibor Vuković, 
Miljenko Šimunović, Maja Krnjević, Mladen Prelec, Renato Mikac 

Odsutni: Slaven Barišec, Kristijan Škarica  

Ostali prisutni: 

1. Javor Bojan Leš – gradonačelnik Grada Ivanić-Grada 
2. Tomislav Cuvaj – zamjenik gradonačelnika Grada Ivanić-Grada 
3. Marina Šiprak – pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, pravne 

poslove i društvene djelatnosti 
4. Dražen Hlad – pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo, prostorno 

planiranje, gospodarstvo i poljoprivredu 
5. Tamara Mandić – pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun  
6. Matea Rešetar – viša stručna suradnica za poslove Gradskog vijeća i 

Gradonačelnika 
7. Ilijana Mišković – viša stručna suradnica – komunalna redarka 
8. Albina Marić – referentica – komunalna redarka 
9. Mario Biršić – viši stručni suradnik za društvene djelatnosti 
10. Dražen Malec – ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Ivanić-Grad 
11. Tomislav Abramović – zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Grada Ivanić-

Grada 
12. Sanja Mahovlić Vučinić – direktorica trgovačkog društva Razvojna agencija IGRA 

d.o.o.  
13. Valentin Gadža – direktor trgovačkog društva Poduzetnički centar Ivanić-Grad 

d.o.o.  
14. Sanja Radošević – direktorica trgovačkog društva IVAKOP d.o.o.  
15. Mario Mikulić – direktor trgovačkog društva Komunalni centar Ivanić-Grad d.o.o. 
16. Siniša Halaš – direktor trgovačkog društva IVAPLIN d.o.o. 
17. Ivan Brcković – predsjednik Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda Grada Ivanić-Grada 
18. Obiteljski radio Ivanić d.o.o.   
 

Predsjednik Gradskog vijeća g. Pongrac – otvorio je 32. sjednicu te konstatirao kako 
je sjednici od ukupno 15 prisutno 11 vijećnika, što predstavlja većinu članova Gradskog 
vijeća, postoji kvorum te se mogu donositi pravovaljane odluke.  
 
Na sjednici je s 11 glasova za jednoglasno usvojen zapisnik s 31. sjednice Gradskog 
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vijeća Grada Ivanić-Grada. 
 
Gradsko vijeće je jednoglasno s 11 glasova za usvojilo sljedeći  
 

D N E V N I   R E D : 
 

0. Aktualni sat 
- Informacija komunalnog redarstva o izvršenim nalozima u prethodnom 

periodu 
1. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o radu Vatrogasne zajednice 

Grada Ivanić-Grada za 2023. godinu i donošenje Zaključka o primanju na 
znanje istog  

2. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o radu Javne vatrogasne 
postrojbe Grada Ivanić-Grada za 2023. godinu i donošenje Zaključka o 
primanju na znanje istog     

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti Javnoj 
vatrogasnoj postrojbi Grada Ivanić-Grada na sklapanje ugovora o 
financiranju – okvirne linije kod Privredne banke Zagreb d.d. 

4. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju trgovačkog 
društva IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti za 2023. godinu i 
donošenje Zaključka o primanju na znanje istog 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti 
trgovačkom društvu IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti za 
pokretanje postupka javne nabave za nabavu građevinskih radova na 
projektu sanacije odlagališta otpada Tarno – ETAPA 1 – FAZA III, te za 
pokretanje postupka jednostavne nabave za nabavu usluge stručnog 
nadzora građevinskih radova, projektantskog nadzora, koordinatora 
zaštite na radu na projektu sanacije odlagališta otpada Tarno – ETAPA 1 
– FAZA III, na lokaciji k.č.br. 9/1, k.o. Lepšić, Ivanić-Grad 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti 
trgovačkom društvu IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti za 
pokretanje postupka javne nabave za nabavu rabljenog radnog stroja 
rovokopača na gusjenicama  

7. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju trgovačkog 
društva IVAPLIN d.o.o. za distribuciju i opskrbu plinom za 2023. godinu i 
donošenje Zaključka o primanju na znanje istog 

8. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju trgovačkog 
društva Razvojna agencija IGRA d.o.o. za 2023. godinu i donošenje 
Zaključka o primanju na znanje istog 

9. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju trgovačkog 
društva Poduzetnički centar Ivanić-Grad d.o.o. za poticanje i razvoj 
poduzetništva za 2023. godinu i donošenje Zaključka o primanju na znanje 
istog 

10. Razmatranje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju trgovačkog 
društva Komunalni centar Ivanić-Grad d.o.o. za 2023. godinu i donošenje 
Zaključka o primanju na znanje istog 
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11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju prethodne 
suglasnosti Komunalnom centru Ivanić-Grad d.o.o. na Opće uvjete 
isporuke usluge ukopa pokojnika na grobljima Grada Ivanić-Grada 

12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o načinu, uvjetima i 
organizaciji upravljanja i održavanja groblja na području Grada Ivanić-
Grada 

13. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju: 
a) Analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Ivanić-Grada za 

2023. godinu 
b) Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Ivanić-

Grada za 2024. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje  
c) Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području 

Grada Ivanić-Grada za razdoblje 2024. – 2027. godine 
14. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o donošenju Plana djelovanja 

u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 
15. Razmatranje prijedloga i donošenje: 

a) Odluke o II. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Ivanić-Grada za 2024. 
godinu  

b) Odluke o II. izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Ivanić-Grada za 2024. godinu 

c) II. izmjena i dopuna Programa socijalnih potreba Grada Ivanić-Grada za 
2024. godinu 

d) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanić-Grada 
za 2024. godinu 

e) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u provedbi programa i 
projekata udruga civilnog društva Grada Ivanić-Grada u 2024. godini 

f) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u području predškolskog 
odgoja i obrazovanja te skrbi o djeci rane i predškolske dobi Grada Ivanić-
Grada za 2024. godinu 

g) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanić-Grada 
za 2024. godinu 

h) II. izmjena i dopuna Programa javnih potreba u vatrogastvu i civilnoj zaštiti 
Grada Ivanić-Grada u 2024. godini 

i) II. izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 
području Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 

j) II. izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu  
16. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o isplati sredstava pomoći za 

sanaciju štete na stambenim objektima nastale uslijed jakog olujnog 
nevremena od 19. i 21. srpnja 2023. godine 

17. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg 
ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Grada Ivanić-Grada k.č.br. 
3666, upisane u zk.ul.br. 2792 k.o. Ivanić-Grad 

18. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ukidanju svojstva javnog 
dobra nekretnine oznake k.č.br. 2749/5, PUT, površine 156 m2, i nekretnine 
k.č.br. 2749/6, PUT, površine 26 m2, obje upisane u zk.ul.br. 3700 k.o. 
Ivanić-Grad, kod Općinskog suda u Velikoj Gorici, Zemljišnoknjižni odjel 
Ivanić-Grad 
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19. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o ukidanju svojstva javnog 
dobra nekretnine oznake k.č.br. 3216/3, Ulica Senčićeva, površine 105 m2, 
upisane u zk.ul.br. 3698, k.o. Ivanić-Grad, kod Općinskog suda u Velikoj 
Gorici, Zemljišnoknjižni odjel Ivanić-Grad 

20. Razno  
 

Rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
 

0. TOČKA 
Gđa. Ilijana Mišković – Izvješće komunalnog redarstva i provedenim aktivnostima u 
razdoblju od 24. rujna do 19. studenog provedene su sljedeće aktivnosti, sukladno 
provedbi programa mjere DDD na području grada Ivanić-Grada u 2024. godini te 
potpisanom Ugovoru između trgovačkog društva Komunalni centar i tvrtke Adria grupa, 
9. i 10. listopada provedene su mjere deratizacije za poslovne objekte, otvorene 
vodotoke, parkove i javne površine, napuštena domaćinstva i gradsku tržnicu na 
području našega grada. Deratizacija je provođena sredstvima koja su naravno 
dozvoljena, registrirana i dopuštena za primjenu u RH Rješenjem Ministarstva 
zdravstva. U petak 15. studenog 2024. godine u 10:00 sati na lokaciji trgovačkog 
društva Binđo d.o.o. održana je smotra zimske službe za nerazvrstane ceste na 
području grada Ivanić-Grada. Uvidom na terenu utvrđena je spremnost mehanizacije i 
opreme za potrebe održavanja i provedbu zimske službe. Područje našeg grada za 
potrebe zimske službe podijeljeno je u 4 sektora. U ovom razdoblju, odnosno do sada 
prema Komunalnom centru je izdano ukupno 156 naloga. Istima je između ostalog 
obuhvaćena i obnova oštećene vertikalne i horizontalne signalizacije te sanacija i 
rekonstrukcija sprava na dječjim igralištima. Nastavljeno je s radovima na oborinskoj 
odvodnji. Trenutno je u pripremi Ulica braće Kalčić u Graberju odnosno na Prkosu, 
Polaki dio je izvršen, a dio će biti izvršen nakon asfaltiranja i završetka radova na 
aglomeraciji. Također Ulica vrba i Naftaška ulica dio jedna faza je završena i završetak 
očekujemo kroz dva do tri tjedna. Također, u tijeku su snimanja i izrada troškovnika za 
sve te lokacije koje su još građani prijavili. Radovi krpanja udarnih rupa i manjih 
presvlačenja izvode se periodično temeljem izvršenog obilaska terena te popisa 
lokacija na kojima je potrebno izvršiti krpanja i manja presvlačenja. Komunalno 
redarstvo postupajući po službenoj dužnosti kontinuirano pokreće upravne postupke 
zbog neodržavanja i neuređivanja čestica. Postupci se pokreću temeljem utvrđenog 
stanja tijekom obilaska terena te temeljem prijave građana. Ovdje bih napomenula, 
budući da  smo imali jako puno upita pa zbog toga je to malo poduže obrazloženje, da 
komunalno redarstvo nema nadležnost rješavati problematiku na međi privatnih 
čestica nego postupa sukladno Odluci o komunalnom redu Grada Ivanić-Grada kojom 
je utvrđeno da je vlasnik odnosno korisnik dužan redovito održavati dvorišta, vrtove, 
voćnjake, zelene površine i ostalo zemljište oko zgrade kao i neizgrađeno građevinsko 
zemljište u dijelu koji je vidljiv površini javne namjene. Nadalje, na navedenim 
površinama vlasnik odnosno korisnik dužan je redovito uništavati i iskorijeniti korov 
prije cvatnje. Također drveće i živica uz javne prometne površine mora se održavati na 
način koji omogućuje nesmetano odvijanje prometa te preglednost prometne 
signalizacije i javne rasvjete. Osim svega navedenog neodržavane privatne čestice 
nerijetko onemogućuju održavanje i provjeru strujnih kablova i slične infrastrukture te 
postaju stanište za divljač koja vrlo često u potrazi za hranom i tijekom migracije izleti 
na prometnice te nastrada u naletu vozila. Temeljem svega navedenog do sada je 
pokrenuto 36 upravnih postupaka, odnosno izdano 36 rješenja o izvršenju obaveznih 
radnji kojima se nalaže vlasniku ili vlasnicima održavanje i uređenje čestica. Osim toga 
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u komunalnom redarstvu su izdana i 22 obavezna prekršajna naloga, a većinom se 
odnose na parkiranje, odnosno nepropisno parkiranje ili parkiranje na javnoj zelenoj 
površini, ali se odnose i na kretanje pasa na javnoj površini bez nadzora vlasnika pa 
još ovim putem ću iskoristiti priliku i apelirati na sve vlasnike da su dužni svoje kućne 
ljubimce voditi na povodcu. Izdano je ukupno 30 suglasnosti za korištenje javne 
površine, 12 suglasnosti za prometovanje vozila težih od 3,5 tone na području grada, 
76 suglasnosti za izvođenje radova na javnim površinama, 7 za izvođenje radova za 
izradu priključka te 75 rješenja za korištenje javne površine. Za kraj još samo brojčano 
vezano za životinje i odobrenja za usluge kastracije, cijepljenja i čipiranja te ostale 
veterinarske usluge za pse i mačke za ukupno 362 životinje je Grad izdvojio preko 
22.530,00 eura.   
 
g. Željko Brezovečki Brzi – Autobusno stajalište u Jalševcu je razbijeno, nedostaju 
stakla pa bih molio komunalno-redarsku službu da obiđu i ostala stajališta koja su na 
području Grada Ivanić-Grada, dolazi kiša, dolazi zima i itekako je potrebno skloniti se 
u ovakva vremena kao što su danas pa bi bilo lijepo da se obiđe i da se u što kraćem 
vremenskom periodu i zamijeni to što je razbijeno i da se vrati u prvobitno stanje. 
Vjerojatno se zna tko je napravio nešto. U suradnji s našom Policijskom postajom 
Ivanić može se naći i tko je to napravio pa neka se o njegovom trošku to i izmijeni s 
tim da ne bi sada čekali da taj postupak krene, to će trajati 3 do 6 mjeseci, mislim da 
je potrebno da Grad to riješi u najkraćem vremenskom periodu, a onda da se naplati 
od onoga tko je to i počinio. Drugo pitanje se odnosi za komunalno poduzeće, mogli 
smo vidjeti da evo skoro tijekom cijelog ovog ljetnog perioda i na dalje pogrebi u Ivanić-
Gradu se vrše čak i u 12:00 sati. 12:00, 13:00 sati, u prijepodnevnim satima. Građani 
su dosta nezadovoljni prije svega jer ne mogu doći susjedu, obitelji ili nekome na 
posljednji ispraćaj prije svega zato što više nije kao nekad da se ide na sprovod, izađe 
iz firme van, bude na sprovodu, a poslije se i ne vrati u firmu. Mislim da bi to trebalo 
regulirati na jedan drugi način, a to je da se ukoliko, čuo sam da je problem s grobarima 
i djelatnicima koji vrše ukop da oni ne žele raditi poslije radnog vremena. Mislim da bi 
to trebalo riješiti kroz posebno plaćanje, izdvojiti posebne sate za onog čovjeka koji će 
ostati na pokopu u popodnevnim satima. Na sadašnjim grobljima kada dođete na 
posljednji ispraćaj vam je 50, 60 najviše, a inače znalo je biti po 300, 400, 500 ljudi jer 
zapravo svi oni koji nekoga poznaju itekako bi željeli doći na posljednji ispraćaj. 
Međutim zbog obaveza u firmama jednostavno ne mogu u radno vrijeme pa možda je 
evo i prijedlog da se napravi da onaj tko želi ukop poslije 14:00, 15:00 sati da mu se 
jednostavno prilikom ukopa i naplati ta satnica koliko će potrebno biti sati tako da taj 
grobar koji vrši poslije radnog vremena ukop da nešto i dobije jer ja ne vjerujem onome 
koga se plati da taj ne želi raditi. Mislim da trebamo nešto napraviti. Vidite i u drugim 
gradovima da su ukopi i u 18:00 sati navečer, i u 20:00 i u bilo koja vremena pa onda 
i oni su sigurno nekako našli modus kako regulirati i kako platiti te djelatnike. Pitanje 
sportski park Zelenjak, prije nekoliko nedjelja dogodila se neka čudna stvar da smo 
imali izložbu pasa na sportskom parku Zelenjak. Preko 300 i nešto roditelja su se žalili, 
protestirali kao i NK Naftaš, tako i mi veterani smatramo da SP Zelenjak nije mjesto 
gdje će se održavati izložbe pasa jer moram priznati bio sam zatečen kada sam dobio 
sliku da su se čak i parkirali auti na atletskoj stazi prilikom održavanja izložbe pasa. 
Nažalost, ti psi su tamo i pišali i da ne kažem srali ili da budem mekaniji pa ću reći vršili 
nuždu na Sportskom parku Zelenjak. Iako njihovi vlasnici su s tim vrećicama zagrabili 
na travu i pobrali međutim vi znate da i kod nas ljudi nisu sve stolice tvrde pa se ne 
mogu pokupiti, ima to raznih stolica i načina, a onda taj dio izmeta je ostao u travi, a 
da ne govorim još nikad nisam vidio da postoji netko tko može pokupiti kada se netko 
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popiša onu pišaću s trave ili sa zemlje ili s nečega pa, eto prije svega, evo mislim da 
trebamo priznati sami sebi da smo pogriješili, pogotovo gospodin Mužina kao direktor 
sportskih tih klubova i svega toga, što je jednostavno dozvolio da se to tamo održi. 
Zbog toga što ne bi vjerovali branimo Prstićima, Limaćima i ovim mlađim kategorijama 
branimo im da igraju na igralištu da ne bi slučajno uništili travnjak kao da čekamo da 
dođe Barcelona ili Real ili možda Dalić i tko zna koji igrači to jest naš nogometni trener 
sa svojom prvom A selekcijom, a onda se dogodi da stavimo unutra pse da nam pišaju 
i seru po igralištu. Stvarno nije primjereno jer igrač kada ukliže na teren sa svojim 
tijelom, sa svojom rukom, sa svojim licem dodiruje tu travu i vjerujte mi nije sigurno ni 
higijenski, a pogotovo što ste Vi gradonačelniče doktor medicine znate o čemu pričam, 
mislim da to nije prikladno i ovaj put se pogriješilo i nadam se da će se drugi puta to 
svakako uvažiti da to nije prikladno mjesto jer u Ivanić-Gradu stvarno ima puno 
travnatih površina i moglo se na drugi način iznaći mjesto za održavanje te svečanosti. 
S druge strane, naša djeca kojoj je bilo zabranjeno da igraju na toj pravoj travi oni vam 
jednostavno ne znaju što znači uklizati, oni to ne izvode. Na umjetnoj travi se to ne 
može izvesti jer ako ukližete igraču tada ćete imati od gležnja sve do koljena izgrebanu 
nogu. Ispod je guma od automobilskih guma. Iza toga to vam se onda upali, pa 
pocrveni, pa onda dobijete upalu i tako dalje, i ta djeca, čak i mi odrasli koji igramo isto 
nikada ne uklizujemo nikome u noge jer to je neizvedivo na umjetnoj travi. Prema tome 
eto ja bi molio da drugi put ako može gospodin Igor dofurati to u dvoranu Žeravinec 
tamo na parket pa neka svojim rukometašima tamo napravi izložbu pasa pa neka mu 
onda tamo po dvorani hodaju, a ubuduće bi molio da se to ne upotrebljava i ne nalazi 
lokacija na Zelenjaku. I bolje bi bilo da tih 5 reflektora koji već ne gore 6 mjeseci na 
Zelenjaku na umjetnoj travi, da je to naručio i promijenio nego što je dofurao izložbu 
pasa na Zelenjak. I nije mi jasno kada govorimo o tim reflektorima da se ne može 
naručiti jednu ili više lampi da imamo u pričuvi pa kada jedna izgori da se to promijeni 
nego evo čekamo, čekamo pa naručujemo, pa nikad da dođe, valjda iz Kine dolazi 
brodom pa nikako da stigne i evo prošlo je već 4 mjeseca da 5 reflektora ne gore na 
umjetnoj travi. To nije problem toliko za trening, ali kad su utakmice sudac vam napiše 
da nije adekvatno rasvijetljen teren i dobijete kaznu zato što nema dovoljan broj luči ili 
rasvjete na terenu. Pitanje vezano uz Naftalan. Ne znam što reći. Izgradili smo taj 
Naftalan zajedno, pomogao je tu i Grad Ivanić-Grad i Zagrebačka županija i napokon 
imamo i SB Naftalan s prigodnim vanjskim i unutarnjim bazenima. Međutim eto neki 
dan sam i sam bio ponovno na tim bazenima. Bazeni su hladni, na monitoru piše jedna 
temperatura vode, u stvarnosti je sasvim druga temperatura vode. U hali je hladno. 
Tamo gdje se tuširate nedostaje kvačica za ručnik, par tuševa ne radi, na recepciji 
nemate kapu za kupanje, nemate one napuhance za neplivače, svašta nešto nema. 
Ne znam što bih uopće rekao. Nije mi jasno, evo došlo je do smjene ravnatelja pa sam 
mislio došla je nova ravnateljica, sada će ona to pokrenuti da to još bolje bude, da to 
sve zaživi, međutim nažalost evo još ništa do današnjeg dana. Bio sam osobno s tri 
unuka neki dan i nisam imao gdje kupiti napuhance ili one narukvice za neplivače. 
Pokušao sam u 5, 6 dućana kod nas u Ivanić-Gradu i nigdje nije bilo i eto što reći, a 
da ne govorim ono najvažnije isto da nikada me nitko nije pitao zašto penzići ne dolaze 
na kupanje u Naftalan. Prije svega ne dolazimo u Naftalan na kupanje samo zato što 
nam je hladna voda, drugo što je hladno u prostorijama i treće što nemamo nikakav 
popust. Ne bi vjerovali, vi koji radite i mi koji smo u mirovini imamo istu kartu za plaćanje 
Naftalana kada idemo na bazen. Evo 3.12. odlazimo u Daruvarske toplice, svaki drugi 
mjesec nekud idemo na bazene i radije si platimo i putovanje i put pa bar smo u toploj 
vodi i bar imamo sve kako treba. Žalosno je da to imamo tu pred našim vratima, a eto 
da se slabo koristi. Nadam se da će evo čuti i ravnateljica Naftalana pa da me možda 
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pozove na sastanak pa da probamo riješiti uz nekakve popuste odobrenje za naše 
penzionere da i oni mogu doći u taj naš Naftalan po pristupačnim cijenama.  
 
Gradonačelnik – Što se tiče autobusnog stajališta, evo vidjet ćemo što je u Jalševcu, 
u kojem je stanju to danas. Možda je već i pokrenuta procedura, vjerojatno je, 
pretpostavljamo ako je to tako i do sada nije bilo nikakvih problema u smislu obnove 
autobusnih stajališta na svim lokacijama, a da je vandalizama bilo bilo je, pa je 
vjerojatno i ovo plod vandalizma i nažalost vjerojatno će biti i ubuduće i mogu samo 
odgovoriti da će evo komunalno redarstvo vidjeti o čemu se radi, izdati nalog 
Komunalnom centru da onda to sanira ako je nekakav problem. Što se tiče pogreba, 
to će vjerojatno direktor odgovoriti, ali mislim da je to već bilo. Da je svako vijeće skoro 
jedno te isto pitanje, jedna te ista tema, siguran sam da je bilo i prošli puta na vijeću 
isto ta tema. Što se tiče izložbe pasa znači ona je u organizaciji bila naše Udruge koja 
je u Ivanić-Gradu. Koliko znam izložbe pasa se održavaju i u zatvorenim prostorima, u 
dvoranama, u razno raznim halama pa nema problema. Ne vjerujem niti da je ovdje 
bilo baš takovih problema u toj mjeri koju ste Vi rekli. Mislim da svatko od nas ima 
pravno na svoje mišljenje i svoj doživljaj svega. Ja nisam bio prisutan na toj izložbi 
cijelo vrijeme, malo sam se navratio na par minuta, ne mogu to sada komentirati što 
ste Vi rekli, ali možemo priupitati vodstvo Sportskog parka kakva je bila stvarna 
situacija. Ono što mogu svakako reći je da Grad definitivno vodi brigu o prostorima za 
pse, da smo izgradili lijepo novo igralište, odnosno prostor za pse i povećali ga u 
odnosu na onaj prijašnji i još je ostalo par stvari tu da se urede i da prostor za kućne 
ljubimce u kojima se oni mogu držati i istrčavati u gradu postoji. Postoji i na dvije 
lokacije, na Žeravincu isto će se obnoviti i ta stvar je mislim pod kontrolom, a što se 
tiče evo same te izložbe pasa to ćemo u pisanom obliku zatražiti odgovor od 
organizatora i od ljudi koji su odgovorni za taj prostor, ne bih to komentirao. Što se tiče 
Naftalana isto ne mogu to komentirati. Možemo uputiti dopis odgovornim osobama, 
ravnatelju Naftalana s ovim svim što ste nabrojali pa onda u pisanom obliku odgovor 
same ravnateljice koja je odgovorna proslijediti prema Vama. Meni osobno definitivno 
su bazeni na Naftalanu nešto što je drastično podiglo kvalitetu života u Ivanić-Gradu, 
a da uvijek treba težiti tome da bude nešto bolje to se slažem tako da definitivno na to 
ćemo zatražiti evo da Vam se odgovori u pisanom obliku od strane ravnateljice 
Naftalana pa ćemo im uputiti to pitanje. Isto tako što se tiče tih rasvjetnih tijela to ćemo 
isto što se tiče rasvjetnih tijela, spomenuli ste da imamo voditelja sportskog parka koji 
će Vam onda odgovoriti, doista ne mogu ja u njegovo ime odgovarati. Problematika 
vezana za reflektore, ali vidim da normalno funkcionira, šećem se svaki dan 
Zelenjakom i stvarno mogu samo reći da je i ovako kako je naše igralište premalo za 
količinu djece uzrasta koji tu treniraju, odnosno da po tri, četiri skupine djece u isto 
vrijeme trenira pod reflektorima na umjetnoj travi.    
 
g. Mario Mikulić – U svezi prvog pitanja samo ću još zaključke s sastanaka koje imamo 
redovno u komunalnom redarstvu utorkom u 8:30 napomenuti da prokomentiramo 
cijelo stanje, opće stanje svih autobusnih stanica i infrastrukture sveukupne koju 
imamo na održavanju i čim imamo bilo tko prvi spoznaju o tome, znači nije samo stvar 
komunalnog redara nego je stvar i djelatnika odnosno radnika Komunalnog centra da 
razmjenjujemo informacije, zaprimamo pozive više-manje savjesnih građana koji 
dobronamjerno upozore i onda to promptno reagiramo što je prije moguće izlaskom na 
teren, fotodokumentacijom, osiguranjima te imovine koja je u vlasništvu Grada i 
Komunalnom centru se izdaju nalozi koje mi nastojimo promptno riješiti situaciju. Tako 
smo i ove godine zanovili nekoliko tih kućica autobusnih na autobusnim stajalištima, a 
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i uredno ih mjesečno minimalno jednom do dva puta obilazimo kako bi prikupili otpad 
i zbrinuli ga i ustanovili eventualnu štetu i to popravili. Što se tiče drugog pitanja, 
vezano za ukope to napominjem još jednom, znači više puta sam odgovorio na to 
pitanje, ali nije zgorega za ponoviti jer to je jedno vrlo osjetljivo pitanje. Slažem se s 
tim zaključkom da bi bilo dobro da svi ljudi koliko je god moguće dođu na posljednji 
ispraćaj svog pokojnika, ali jednostavno to često puta nije moguće organizirati na način 
da to ovisi o Komunalnom centru. Napomenuo bih da su tu tri sudionika, tu je 
Komunalni centar koji na dnevnoj bazi otprilike radi jedan ukop dnevno, odnosno u dva 
dana minimalno jedan jer je 170 do 180 ukopa godišnje, druga stvar je dogovor s 
obiteljima preminulog odnosno preminulih, stvar je pogrebnog poduzeća koje je na 
području Grada Ivanić-Grada zaduženo. Tu je tržišna utakmica, njih je više, znači ovisi 
i o njihovom terminu, a više manje je prisutan i svećenik kojeg se angažira ili koji je na 
tom području zastupljen. Tako da u dogovoru četiri strane određuje se i termin ukopa. 
Nastojimo iznaći najbolje moguće rješenje s tim da ako su dva, tri sprovoda, a to je 
vrlo često dnevno tipa Martinska Ves, Kloštar Ivanić, Ivanić-Grad, a jedno je pogrebno 
poduzeće i ovisi s kim se prvo dogovorilo i na koji način se dogovorilo, tko je prvi 
prijavio smrtni slučaj i način na koji je postupljeno u pojedinoj jedinici lokalne 
samouprave, znači na takav se način rade i dogovori. Dogovori se ne rade na način 
da je obavljen jedan poziv nego se rade usklađenja često puta kroz cijeli dan. Dva, tri, 
četiri poziva dok se svi ne usklade jer dio župnika npr. iz Kloštra zadužen je i za dio 
Ivanića, naprimjer Caginec. Nastojao sam sad pojasniti o čemu se radi, a odgovorno 
tvrdim da se Komunalni centar kao Komunalni centar prilično fleksibilno postavlja u 
ovoj situaciji jer na neki način je malo tvrđe od strane pogrebnih poduzeća zato što oni 
su ti koji u biti spuštaju pokojnika. Mi smo ti koji iskopamo, mi već iskopamo u 
prijepodnevnim satima ako je riječ o jednoj ukopnoj jami i tako da smo mi spremni kroz 
cijeli dan, ali je sad stvar i godišnjeg doba i da li je netko iz inozemstva i tu je dosta tih 
ograničavajućih faktora da bi bio Komunalni centar tak nazovimo to koji on striktno 
određuje kad će biti ukop. Nadam se da sam uspio malo približiti tako da bude malo 
jasnije da nije baš tvrtka Komunalni centar Ivanić-Grad taj koji određuje termin nego 
evo kao što sam rekao ovi svi koje sam pobrojao.      
 
g. Mladen Prelec – Imam dva pitanja konkretna. U toku su radovi na kanalizaciji na 
području cijelog grada, u Deanovcu, Ulica Josipa Badalića stoji raskopana zadnja tri 
mjeseca. Mislim da sam vidio dva kamiona koja su kao nešto popravljali, znači to 
jednostavno stoji, nema informacija šta se dešava, počele su raznorazne priče pa bih 
molio gradonačelnika ako može reći gdje je zapelo. I drugo pitanje, već sam polako 
sam sebi dosadan, naši zeleni otoci i kamere koje su obećane još prošle godine pa je 
zapelo s internetom, pa je zapelo sa strujom, pa izvođač je odabran navodno. Sada 
me zanima da li je konačno izvođač odabran i hoće li se te kamere postaviti konkretno 
u Deanovcu, a i za ove ostale otoke gdje je bilo.  
 
Gradonačelnik – odgovorna je Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije kao 
investitor i podizvođač na tom dijelu znamo već da je bilo problema, da je bilo 
propadanja u smislu neadekvatnog sloja kamena. Ono što ja imam zadnju informaciju 
u razgovoru s direktorom je da nakon što ih mjesec i pol nije bilo uopće nikoga na 
gradilištu otprilike, da se krenulo s izmjenom tog kamena, da će biti u cijeloj toj dionici 
kamen izmijenjen i nakon toga ide sve svojim tokom u smislu asfaltiranja i svega 
ostaloga. Ostale tajminge točno neki dan ne mogu tu sada niti obećavati niti nešto Vam 
govoriti, možemo Vam još evo zatražiti konkretno za ono što Vas evo i zanima 
Deanovec, Ulicu Josipa Badalića od Vodoopskrbe da nam se očituju konkretno s nekim 
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datumom i da vam onda proslijedimo njihov mail pa da imate punu informaciju kao i 
mi. Što se tiče kamera evo možda može i pročelnik nešto više reći oko toga.  
 
g. Dražen Hlad – Vezano na kamere, znači mi još imamo određena sredstva u nabavi, 
odnosno u proračunu. Kontaktirali smo Vizuru s kojom imamo Ugovor. Ona je 
servisirala ove postojeće kamere koje imamo i sada dalje gledamo na koja mjesta bi 
još postavili te dodatne kamere obzirom na sredstva koja imamo u Proračunu. Ono što 
je svakako u planu to je taj Deanovec mada ja mislim da svi dobro znaju tko tamo to 
baca jer ste tamo svi lokalni, ali dobro budemo stavili kamere ćemo vam ih mi onda 
pokazati pa budemo to gledali, i ono što je u planu, to je Lonja da se isto stave kamere 
na onaj zeleni otok. To ćemo vjerojatno odmah nakon Nove godine, ta su sredstva isto 
osigurana.  
 
g. Mladen Prelec – Zahvaljujem na odgovoru, ali nije poanta u tome da mi lovimo one 
u prekršaju jer ako ih mi prijavimo neće platiti kaznu, ali ako ih kamera snimi pa plate 
kaznu onda vjerojatno više neće bacati. U tome je poanta.  
 
g. Dražen Hlad – Znači, mi apeliramo na sve građane u principu. Znači nije to samo 
problem tamo nego svugdje kao i veliki broj divljih odlagališta, da i to se ne odlaže u 
okoliš jer to su značajni troškovi.  
 
Gđa. Maja Krnjević -2019. godine bio je raspisan javni poziv za sve građane koji nisu 
priključeni na gradski vodovod da se prijave i dobit će besplatne priključke. Pa isto tako 
i vlasnici kuća na Trgu Vladimira Nazora na broju 4 i 5 predali su zahtjev za besplatan 
priključak vode što je, znamo i sjećamo se, financirano iz sredstava EU, odnosno iz 
EU fonda. Na redovite upite kada će im voda biti priključena dobivaju odgovore bude. 
Jedan od odgovora direktora Poslovne jedinice Vodoopskrbe i odvodnje kaže, mail je 
podloga ovog što ću vam sada kratko pročitati – Vaš zahtjev za priključenjem za 
navedenu adresu je uredno zaprimljen na ime i proslijeđen izvođaču radova. Trajanje 
projekta je do 8. mjeseca 2023. godine te će se do tada izvesti kućni priključak. No do 
dana današnjega priključka nema, nije izveden, niti su vlasnici koji su intervenirali i kod 
Vodovoda i odvodnje, kažu ali i u Gradu, nisu riješili problem. Nisu naišli na 
razumijevanje niti su priključeni. Smatram da je nedopustivo da u strogom centru grada 
građani nisu spojeni na gradski vodovod, kao i da im je onemogućeno iskorištenje 
mogućnosti besplatnog priključka. Kada će i kako se taj problem riješiti? Moje drugo 
pitanje odnosi se na Zakon o proračunu, naime čl. 40. kaže da upravno tijelo za 
financije izrađuje nacrt proračuna za sljedeću godinu te ga dostavlja gradonačelniku, 
prijedlog kojeg utvrđuje te podnosi predstavničkom tijelu na donošenje do 15. studenog 
tekuće godine. Ovo sam pitanje postavila jučer na Odboru za financije i rečeno je da 
je prijedlog napravljen, da je na stranici Grada. Ja ga nisam mogla na stranici Grada 
pronaći ni na jednom, a nije to jedina stvar koja se često na stranici Grada ne može 
pronaći pa bi apelirala da i date odgovor da li je to napravljeno jer bilo bi nam puno 
lakše uspoređivati ovaj rebalans s onim što će biti u sljedećoj godini. Tako da mislim 
da je to ipak netko malo zakazao, nije objavio tko je trebao, a onaj tko je kontrolirao 
očito nije iskontrolirao da li je ili nije i zašto inače na našim web stranicama se ne 
objavljuje sve redovito pa tako i zapisnici s naših vijeća jer se građani žale da to ne 
mogu pročitati. Treće pitanje odnosi se, dakle država je ljetos darovala Gradu Ivanić-
Gradu zemljište za proširenje industrijske zone Sjever Zona 6 o čemu smo već na 
prošlom vijeću i govorili. Mene interesira tko su interesenti za okrupnjene parcele koje 
nam je država darovala i kada će se i kako uvesti energetska komunalna, prometna i 
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komunikacijska infrastruktura jer to je, eto, objavljeno u Ivanićkom glasniku, odnosno 
kojim će novcem Grad to financirati obzirom da nam je trenutna kreditna zaduženost 
blizu maksimalnih 20%. Četvrto pitanje odnosi se na izgradnju novog Dječjeg vrtića za 
koji su odobrena sredstva prije dvije godine, o tome smo već isto govorili na prošlom i 
pretprošlom vijeću, ali ono što saznajemo iz medija tu se radi o jednoj od najvećih 
investicija u RH financirano europskim novcem, znači 260 milijuna eura je u igri, kako 
bi svako dijete u RH imalo mjesto u vrtiću do 2030. godine. Plenkovićeva Vlada odlučila 
je veliki dio ovih ulaganja financirati kroz Nacionalni plan oporavka i otpornosti. To je 
nešto o čemu zadnjih dana slušamo jako puno, doduše iz drugog resora, ali ono što 
mene zanima, to je specijalni fond koji ima i specifična pravila. Jedno od tih pravila je 
da su rokovi vrlo kratki i projekti moraju biti gotovi do 2026. godine. I od 335 vrtića koji 
računaju na taj novac, do danas ih je završeno 26. Gdje je Ivanić, jer odgovornost kažu 
iz vrha vlasti da je isključivo lokalna. Ista situacija je Ivanić i Đurđevac, to sam vam već 
spominjala, s tom razlikom što oni grade 8 odgojnih skupina, a mi 10. Oni imaju sada 
otvorenje, mi još nismo ni počeli. Gdje je zapelo, da li je tu problem u lokalnoj ili 
državnoj administraciji ili nivou. I kao najveći proračunski korisnik, Dječji vrtić je 
svakako tema pa i pitanje nezadovoljstva djelatnica obzirom da im koeficijent nije 
usklađen sa Zakonom, tako kažu, i prijetnja od strane gradonačelnika da će se vrtić 
privatizirati ukoliko se budu bunili izaziva kod velike većine u sustavu nezadovoljstvo, 
pa je stoga moje pitanje kada će se koeficijenti uskladiti sa Zakonom ili možda u 
međuvremenu već i jesu.  
 
Gradonačelnik – Znamo o čemu se radi ovdje vezano za vodovod, znamo koja je 
problematika i ona će biti riješena definitivno u okviru radova koji će nastupiti na 
gradskom trgu. Problematika je kako dovesti vodu do te konkretne parcele od gospođe 
Kukić i u tom djelu znači oni su se momentalno snašli. Ono što je svakako obaveza 
tvrtke Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije je da im omogući taj priključak u 
uvjetima koji su i zadani, znači besplatno, a iz tehničkih razloga u ovom momentu je to 
nemoguće jer se do tih parcela mora kopati preko prostora na kojem to momentalno u 
ovom momentu koliko ja znam nije moguće i nije izvedivo. S druge strane se isto ne 
može preko tuđih parcela dovoditi voda i upoznati jesmo sa tom situacijom i vjerujem 
da će se naći rješenje kroz kompletno uređenje tog prostora gradskog trga, a eto 
možemo vidjeti da li se u međuvremenu nešto promijenilo i da li imamo neko novo 
rješenje, ali u pravu ste da u ovom momentu oni još uvijek nisu priključeni na vodu i da 
to nije neki problem za koji se ne zna. Svi znači za njega znaju i uvjere sam da će se 
neko rješenje naći. U svakom slučaju situacija je specifična. Nije da ih netko ne želi 
uključiti ili da se netko nekome zamjerio pa sad netko njega baš neće, nego je naprosto 
specifična situacija na terenu koja je isprepletena s, evo, nizom problema koji će se 
raspetljati evo ja se nadam, ako ne u skorom roku onda najkasnije znači prilikom 
uređenja cijelog tog prostora i obnove kompletne vodovodne instalacije koja je u planu 
znači kroz taj prostor. Grad Ivanić-Grad već niz godina znači spada među 
najtransparentnije gradove po pitanju rekao bih svega, a onda i po pitanju proračuna. 
Definitivno možda je postojao propust, ja to sada ne niječem da možda nije objavljeno 
istog trena na stranici Grada, ali proračun je donesen još prije dva ili tri tjedna što se 
tiče gradske uprave, upućen je, možda nije bio vidljiv na stranicama Grada, ali danas 
koliko čujem je, a znači također je upućen i prema predsjedniku vijeća. Rebalans nema 
nužno nikakve veze s tim proračunom, čak nisam ni siguran da je to i zadnji, ali u 
svakom slučaju je ispoštovana kompletno zakonska procedura. To se stvarno trudimo 
već godinama da bude vidljivo i uostalom svi ti podaci su na stranicama Grada. 
Nekoliko puta smo čak imali ovdje primjedbe da nisu objavljeni glasnici ili da nisu 
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objavljeni zapisnici s prethodnih sjednica što evo smo se uvjerili da nije istina i da su 
objavljeni, a znači da li je sama stranica Grada dovoljno transparentna ili nije, nedavno 
smo je mijenjali i ja bih rekao nadam se da ipak je i da onaj koji želi nešto pronaći na 
njima da može pronaći. Tako da nema nikakve namjere da se nešto tu, niti zapravo 
mogućnosti da nešto bude nevidljivo. Mislim da je vidljivo, a evo onda danas je na 
stranicama očito Grada pa Vas molim da onda pogledate i da si uzmete sve što Vam 
treba iz njega. Što se tiče zemljišta za proširenje, mi smo dobili parcele u industrijskoj 
zoni. Do određenog broja tih parcela, određenih površina je već napravljena kompletna 
infrastruktura i uopće ne treba nikakvo ulaganja, ona su već u najavi za moguću 
prodaju. Mislim da jedna točka danas je prihvaćanje ovog Gradskog vijeća jedna da je 
prodana. Za jednu parcelu je također proveden postupak prodaje, u postupku prodaje 
dobili smo dvije ponude. Još nismo donijeli odluku jer ima nekih pravnih nejasnoća, ali 
biti će možda već na sljedećem vijeću. Do najveće one parcele nekih 120 000m² koje 
je uz prugu potrebno je izgraditi cestu. Prošle godine smo započeli s projektiranjem, a 
ove godine i završili, dobili i građevinsku dozvolu za produljenje ceste koja vodi do te 
parcele, tu smo dobili 110.000,00 eura sufinanciranja od Zagrebačke županije, i u 
idućoj godini planiramo izgraditi i tu cestu koja nije nekakav financijski zalogaj za sam 
Grad pošto se ne radi o nekakvoj dugoj dionici. Radi se o 100-150 m svega ceste koju 
je potrebno znači još produžiti da bi bila u punoj funkciji ta ista prometnica. Tako da mi 
značajnijih zapravo nekakvih zahvata u našoj zoni, da bismo te parcele mogli staviti u 
punu funkciju i nemamo. Znači one će biti sve u funkciji i neće biti nikakav problem, 
eventualno zaduženost Grada koja nije 20 % koliko može biti, ona je 18,5% s tim da 
će već iduće godine s vraćanjem dijela kredita opet to početi značajnije padati i neće 
biti nikakvog problema vezano za eventualno financiranje čak i iz kredita iako zasad 
nije predviđeno nikakvo kreditno zaduženje. Znači, planirano je sve to isfinancirati 
sredstvima Proračuna te eventualno izvorima izvana, prvenstveno to mislim na 
Zagrebačku županiju koja svake godine sufinancira takve projekte pa računamo da 
ćemo od njih dobiti također sufinanciranje i za tu cestu koja je u dužini od 150 m. Što 
se tiče Đurđevca, evo ne znam koliko Đurđevac gradi odgojnih skupina. Ivanić-Grad 
gradi dva vrtića, odnosno jedan proširuje, jedan gradi novi. Vrtić u Graberju 
proširujemo za tri odgojne skupine čime planiramo završiti iduće godine do ljeta. On je 
u fazi izgradnje, radovi su u tijeku. Istina je da kasne u jednom dijelu, ali zasada je sve 
pod kontrolom i ide normalno svojim tijekom. Što se tiče vrtića u Ivaniću, novoga vrtića, 
objavljen je međunarodni javni natječaj koji je donio ponudu koja nas nije zadovoljila 
odnosno bila nam je prevelika. Znači ponuda je bila 9 milijuna eura. Naš plan je za 2,5 
milijuna manji, ono što je bilo planirano. Nakon toga smo prije nekih tri tjedna bili u 
Ministarstvu i konzultirali se što i kako. Ono što smo dobili informacije je da nemamo 
nikakvog problema s vremenom jer rok za potrošiti ta sredstva je 31.12.2026. godine. 
S obzirom na to krenuli smo u preprojektiranje samog projekta čime ćemo dobiti opet, 
makar kažem naše procjene su bile da će koštati 2 milijuna manje, s ovim 
preprojektiranjem će se još izbaciti neki elementi koji bi trebali za gotovo milijun eura 
smanjiti cijenu koštanja postojećeg vrtića. Ja očekujem da ćemo do veljače imati gotov 
preprojektirani projekt i ići na objavu novog natječaja s takvim projektom i imamo znači 
vremena sasvim dovoljno da ga nakon toga, imamo godinu i pol da ga i izgradimo. 
Tako da tu problema neće nikakvog biti. Što se tiče plaća u vrtićima i razgovora sa 
sindikatom, prvenstveno mi imamo vrlo korektne odnose sa sindikatom. U pregovorima 
smo već duže vrijeme sada s njima u smislu potpisivanja kolektivnog ugovora. Prošla 
su nekakva dva do tri brifinga tog kolektivnog ugovora u kojem se djelatnicima vrtića 
jamči čak i veća prava od onih koje imaju učitelji. Grad osim toga također isplaćuje 
djelatnicima vrtića i naknadu za hranu što u školama nema. Dogovor zadnji je da bi se 
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potpisao kolektivni ugovor, sada smo dobili još pod tri točke zahtjev od sindikata za 
izmjene tog nacrta kolektivnog ugovora. Očekujem da u roku nekakvih desetak dana 
ponovno sjednemo s predstavnicima sindikata i na državnoj razini i na lokalnoj da 
utvrdimo taj završni tekst kolektivnog ugovora i da on bude u toku odnosno do kraja 
ove godine, ja se iskreno nadam, i potpisan, a dogovor je bio od početka tih pregovora 
da u primjenu idemo s 1.1. iduće godine i s proračunom iduće godine i tako su i 
predviđena i proračunska sredstva za to povećanje, Znači, rekao bih da je 90% 
kolektivnog ugovora usuglašeno, da ostaje još nekoliko točaka po zadnjem zahtjevu 
sindikata, a i neki naši prijedlozi da se još utvrde. Očekujem da će se kolektivnim 
ugovorom onda sa sindikatom, odnosno s Dječjim vrtićem sa zaposlenicima potpisati 
i da će s 1.1. ići u primjenu. U dobroj vjeri mislim da je tu sve pod kontrolom i mislim 
da će svi biti zadovoljni, a pogotovo mislim da će biti zadovoljni zaposlenici Dječjeg 
vrtića.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća – Samo da kažem za zapisnik, zapisnik vijeća ne može 
ići sa sjednicom koja je obavljena jer moramo utvrditi na sljedećoj sjednici zapisnik da 
bi mogao ići na stranicu Grada. Sada smo utvrdili Zapisnik i 31. sjednica ide na stranice 
Grada.                       
      
g. Renato Mikac – Imat ću jedno pitanje, to smo već dosta puta mislim već i postavljali 
pitanje, ali ponavljanje je majka znanja. Svakodnevno smo svjedoci po našim grobljima 
da se dešavaju kojekakva oštećenja, krađe onih anđela, aranžmana i svega pa da li je 
u planu postavljanje kamera, a sada nam je kolega Hlad rekao da imaju nekakve 
kamere za koje ne zna još kud bi s njima pa možda da se barem na ova dva najveća 
groblja ako već ne može na sve koje pokriva Grad, znači to je i Poljana i ova dva 
najveća što jesu, da se postave neke kamere da se barem malo spriječi te radnje koje 
rabe neki kojima je to nešto u interesu. 
 
Gradonačelnik – stvarno ispada da su groblja jedan od najvećih problema Grada 
Ivanić-Grada. Mogu reći da i mi percipiramo da je potrebna određena obnova na 
grobljima pa u proračunu za iduću godinu vidjet ćete da je prijedlog da se znači 
predviđa 150.000,00 eura za upravo uređenja groblja na području Ivanić-Grada pa 
onda u okviru toga ćemo postavljati i kamere, pa evo prihvatimo proračun na sljedećoj 
sjednici za iduću godinu, unutra je i 150.000,00 eura samo za obnovu i rekonstrukciju 
groblja na području Grada.  
 
Gđa. Irena Fučkar – Imam dva pitanja, prvo pitanje će biti - naše građane, a posebno 
one koji putuju svaki dan do Zagreba, zanima da li se zna možda kada će početi s 
izgradnjom drugog kolosijeka da se mogu organizirati. Drugo pitanje je da li se zna, 
odnosno u kojem je dijelu obnova Muzeja našeg grada. 
 
Gradonačelnik – Zadnja informacija koju ja imam u glavi je početak 2026. što se tiče 
pruge. To je ono što mogu reći, ono što su rekli nama to mi kažemo vama. Rekli su već 
bili i početak 2025. pa se nije desilo. Znači, ono što mi imamo informaciju od strane HŽ 
Infrastrukture da će u 2026. započeti radovi koji će trajati po onom planu 3 godine. Što 
se tiče Muzeja, on je nakon što se desila nesretna situacija koju znamo s propadanjem 
jednog dijela temelja i zida, on je dalje u sanaciji i nađeno je rješenje s konzervatorima. 
Jedan dio se morao i preprojektirati, sada je u fazi preprojektiranja, ali ona zadnja evo 
što ja imam zadnju informaciju od strane ravnateljice Muzeja da sve ide svojim tokom 
i da će on do ljeta iduće godine zapravo biti obnovljen, ali još mogu i od nje zatražiti 
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pisani odgovor pošto nije ovdje pa da vam ona da točno detalje s obzirom da radovi 
idu preko Muzeja, znači provodi ga sam Muzej, a ne direktno Grad iako ga Grad 
financira i Muzej je sastavni dio Grada, ali preko Muzeja idu sami radovi.  
    

1. TOČKA 
 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o radu  
Vatrogasne zajednice Grada Ivanić-Grada za 2023. godinu 

 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

2.TOČKA 
 
Gđa. Maja Krnjević – Mi smo jučer na Odboru za financije postavili nekoliko pitanja 
gospodinu Abramoviću, obzirom da je on danas tu i da danas imamo prihvaćanje 
odnosno stavljanje na znanje bilo bi dobro da i građani čuju ono što ste rekli jučer 
nama. Mislim da bi bilo OK da im se to pojasni kakva je sada situacija, što treba i što 
imate i što vam još fali.  
 
g. Tomislav Abramović – Jučer je na Odboru bilo pitanje vezano za stanje vozila i 
opreme između ostalih pa evo tu mogu reći stvarno da što se tiče i vozila i opreme su 
u izvrsnom stanju, ali naravno razmišljamo u nekakvom trogodišnjem planu zanoviti, 
promijeniti vozila i poraditi na tome da se osiguraju uvjeti kvalitete više u stvari za 
uslugu koju moramo izvršiti u našoj djelatnosti. Ovdje konkretno imamo jedan upit je 
bio za vozilo auto ljestve. Znači to je vozilo koje mi moramo ozbiljno planirati u 
nekakvim budućim vremenima s obzirom da su to jako skupa vozila. Međutim, eto ono 
što sam i jučer rekao u kontaktu smo i s Hrvatskom vatrogasnom zajednicom, a i evo 
ovdje moram stvarno zahvaliti se i gradskoj upravi, prije svega gradonačelniku na 
podršci oko planiranja, što kroz Strategiju vatrogastva i nabave tih vozila, tako da u 
tom nekakvom višegodišnjem planu je nekakva aktivnost u, da li na dogradnji 
postojećeg da i u zamjeni postojećeg vozila, u svakom slučaju to je bilo pitanje.  Pa 
hoću reći da to vozilo je jedno od možda skupljih koje jednostavno treba pripremu. Od 
strane Hrvatske vatrogasne zajednice, to sam jučer i spomenuo, imamo nekakvu 
najavu da će biti neki projekti, programi kojih ćemo se mi javiti tako da vjerujem da 
ćemo iz tog dijela imati sufinanciranje tako evo da sigurno da ćemo tražiti modele da 
što lakše riješimo i taj problem. S time da ovo postojeće vozilo je zadovoljavajuće, 
upravo ove godine bila nam je inspekcija koje je utvrdila praktički da je sve što se tiče 
i opreme i vozila sukladno svim zakonskim propisima tako da možemo biti sigurni.    
 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno usvojen 
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Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o radu  

Javne vatrogasne postrojbe Grada Ivanić-Grada za 2023. godinu 
 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

3. TOČKA  
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A 
o davanju suglasnosti Javnoj vatrogasnoj postrojbi Grada Ivanić-Grada na 

sklapanje ugovora o financiranju – okvirne linije kod Privredne banke Zagreb 
d.d. 

 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
4. TOČKA 

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za i 1 glas suzdržan 
usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva IVAKOP d.o.o. za komunalne djelatnosti za 2023. godinu 
 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
5. TOČKA 

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za i 1 glas suzdržan 
usvojena 

O D L U K A 
o davanju suglasnosti trgovačkom društvu IVAKOP d.o.o. za komunalne 
djelatnosti za pokretanje postupka javne nabave za nabavu građevinskih 

radova na projektu sanacije odlagališta otpada Tarno – ETAPA 1 – FAZA III, te 
za pokretanje postupka jednostavne nabave za nabavu usluge stručnog 

nadzora građevinskih radova, projektantskog nadzora, koordinatora zaštite na 
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radu na projektu sanacije odlagališta otpada Tarno – ETAPA 1 – FAZA III, na 
lokaciji k.č.br. 9/1, k.o. Lepšić, Ivanić-Grad 

 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
6. TOČKA 

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za i 1 glas protiv 
usvojena 
 

O D L U K A 
o davanju suglasnosti trgovačkom društvu IVAKOP d.o.o. za komunalne 

djelatnosti za pokretanje postupka javne nabave za nabavu rabljenoga radnoga 
stroja rovokopača na gusjenicama 

 
 

Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
7. TOČKA  

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju 

trgovačkog društva IVAPLIN d.o.o. za distribuciju i opskrbu plinom za 2023. 
godinu 

 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

8. TOČKA 
 

Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju  
trgovačkog društva Razvojna agencija IGRA d.o.o. za 2023. godinu 

 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

9. TOČKA 
 

Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Poduzetnički centar Ivanić-Grad d.o.o. za poticanje i razvoj 
poduzetništva za 2023. godinu 

 
Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

 
10. TOČKA 

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o primanju na znanje Financijskog izvješća i Izvješća o poslovanju  

trgovačkog društva Komunalni centar Ivanić-Grad d.o.o. za 2023. godinu 
 

Zaključak prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Zaključak je u istovjetnom tekstu usvojen na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljen u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

11. TOČKA 
 

Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A  
o davanju prethodne suglasnosti Komunalnom centru Ivanić-Grad d.o.o. na 

Opće uvjete isporuke usluge ukopa pokojnika na grobljima Grada Ivanić-Grada 
 

Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
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12. TOČKA 
 

Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 13 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 13 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A 
O NAČINU, UVJETIMA I ORGANIZACIJI UPRAVLJANJA I ODRŽAVANJA 

GROBLJA NA PODRUČJU GRADA IVANIĆ-GRADA 
 

Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

13. TOČKA 
 

Gradsko vijeće jednoglasno je sa 12 glasova za prihvatilo prijedlog predsjednika 
Gradskog vijeća da se održi objedinjena rasprava za podtočke predmetne točke. 

 
a) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području 

Grada Ivanić-Grada za 2023. godinu 
 

b) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 
Ivanić-Grada za 2024. godinu s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

 
c) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno usvojen 
 

Z A K LJ U Č A K 
o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na 

području Grada Ivanić-Grada za razdoblje 2024. – 2027. godine 
 

Akti prileže zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
Napomena: Akti su u istovjetnom tekstu usvojeni na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima su dostavljeni u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
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14.TOČKA  

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno 
usvojena 

 
O D L U K A 

o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu 
 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
15. TOČKA 

 
Gradsko vijeće jednoglasno je s 12 glasova za prihvatilo prijedlog predsjednika 
Gradskog vijeća da se održi objedinjena rasprava za podtočke predmetne točke. 
 

a) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 10 glasova za i 2 glasa suzdržana 
usvojena 
 

O D L U K A 
o II. izmjenama i dopunama Proračuna Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 

 
b) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojena 
 

O D L U K A 
o II. izmjenama i dopunama  

Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 
 

c) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
 Programa socijalnih potreba Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 

 
d) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
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Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu  

 
 

e) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u provedbi programa i projekata udruga 

civilnog društva Grada Ivanić-Grada u 2024. godini 
 

f) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja i obrazovanja te 
skrbi o djeci rane i predškolske dobi Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 

 
g) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanić-Grada za 2024. godinu 

 
h) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 

prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa javnih potreba u vatrogastvu i civilnoj zaštiti 

Grada Ivanić-Grada u 2024. godini 
 

i) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
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Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene i dopune 
Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Ivanić-Grada 

za 2024. godinu 
 

j) Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća 
prisutno 12 vijećnika. 
 

Provedenim glasovanjem konstatirano je kako su s 9 glasova za i 3 glasa suzdržana 
usvojene 
 

II. izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
 
Akti prileže zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
Napomena: Akti su u istovjetnom tekstu usvojeni na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima su dostavljeni u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
16. TOČKA  

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno 
usvojena 

 
O D L U K A 

o isplati sredstava pomoći za sanaciju štete na stambenim objektima nastale 
uslijed jakog olujnog nevremena od 19. i 21. srpnja 2023. godine 

 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
17. TOČKA  

 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A 
o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju nekretnine u vlasništvu Grada  

Ivanić-Grada k.č.br. 3666, upisane u zk.ul.br. 2792 k.o. Ivanić-Grad 
 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
18.TOČKA 
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Gđa. Marina Šiprak – Pred vama je prijedlog Odluke o ukidanju svojstva javnog dobra 
nekretnine oznake k.č.br. 2749/5, PUT, površine 156 m2, i nekretnine k.č.br. 2749/6, 
PUT, površine 26 m2, obje upisane u zk.ul.br. 3700 k.o. Ivanić-Grad. Pravni temelj za 
donošenje ove Odluke su odredbe čl. 103. st. 2. Zakona o cestama te čl. 53. Odluke o 
raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada Ivanić-Grada. Odredbom čl.103. st. 1 
Zakona o cestama propisano je da se nerazvrstanoj cesti ili njezinom dijelu može 
ukinuti status javnog dobra u općoj uporabi kada je trajno prestala potreba korištenja 
nerazvrstane ceste ili njezinog dijela, a nekretnina kojoj prestaje taj statut ostaje u 
vlasništvu jedinice lokalne samouprave. Odredbom st. 2. istog čl. Zakona o cestama 
propisano je da Odluku o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi nerazvrstane 
ceste ili njezinog dijela donosi predstavničko tijelo jedinice lokalne samouprave. S 
obzirom da je navedenim nekretninama k.č.br. 2749/5 put površine 156 m2  i nekretnine 
k.č.br. 2749/6, PUT, površine 26 m2, koje su obje upisane u zk.ul.br. 3700 k.o. Ivanić-
Grad trajno prestala potreba korištenja tih nekretnina kao javnog dobra u općoj uporabi 
jer su prestale služiti općoj uporabi, odnosno više ne služe svrsi zbog je ustanovljeno 
javno dobro, predlaže se predmetnim nekretninama ukinuti svojstvo javnog dobra. 
Ukoliko se ova Odluka usvoji tada se Zemljišno knjižnom sudu predlaže zapravo 
promjena upisa statusa tih nekretnina kao javnog dobra u općoj uporabi te će se to 
svojstvo brisati, a one će ostati u vlasništvu Grada Ivanić-Grada te onda Grad Ivanić-
Grad može onda dalje njima raspolagati u skladu sa Zakonom o vlasništvu i Odlukom 
o raspolaganju nekretninama u vlasništvu Grada Ivanić-Grada.  
 
Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A 
o ukidanju svojstva javnog dobra nekretnine oznake k.č.br. 2749/5, PUT, 

površine 156 m2, i nekretnine k.č.br. 2749/6, PUT, površine 26 m2, obje upisane 
u zk.ul.br. 3700 k.o. Ivanić-Grad, kod Općinskog suda u Velikoj Gorici, 

Zemljišnoknjižni odjel Ivanić-Grad 
 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 
 

19. TOČKA  
 

Prije pristupanja glasovanju utvrđeno je kako je sjednici Gradskog vijeća prisutno 12 
vijećnika. 
Provedenim glasovanjem konstatirano je kako je s 12 glasova za jednoglasno 
usvojena 
 

O D L U K A 
o ukidanju svojstva javnog dobra nekretnine oznake k.č.br. 3216/3, Ulica 

Senčićeva, površine 105 m2, upisane u zk.ul.br. 3698, k.o. Ivanić-Grad, kod 
Općinskog suda u Velikoj Gorici, Zemljišnoknjižni odjel Ivanić-Grad 

 
Odluka prileži zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Napomena: Odluka je u istovjetnom tekstu usvojena na sjednici Gradskog vijeća, a 
vijećnicima je dostavljena u materijalima za sjednicu Gradskog vijeća. 

 
20. TOČKA - RAZNO 

 
Vijećnica Maja Krnjević predlaže razmatranje izmjene Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Ivanić-Grada u odnosu na rok dostave materijala sjednica Gradskog vijeća te 
da se taj rok poveća bar za dva dana.  
 
Predsjednik Gradskog vijeća –nećemo mijenjati, ali ćemo pokušati prije dostaviti 
materijale koliko je god to moguće. 
 
Pod točkom Razno drugih pitanja niti prijedloga nije bilo. 
 
Sjednica Gradskog vijeća Grada Ivanić-Grada dovršena je u 17:51 sati. 
 
 
 
Zapisnik izradila                                       PREDSJEDNIK  

         GRADSKOG VIJEĆA 
 

Nikolina Mužević     Željko Pongrac, pravnik kriminalist 


